

有關於特別試場應考語文科聆聽部分的一般安排

General Arrangements for Listening Components of Language Subjects at Special Centres

所有在特別試場應考語文科聆聽部分的考生（包括在原校應考的考生），將會於卷三甲／3A 部完成後獲 5 分鐘的短暫休息時間，以便統一該特別試場播放卷三乙／3B 部聆聽內容的時間。考生須遵守短暫休息時間的規則。

註：

- (1) 5 分鐘短暫休息時間及較長及／或較多停頓時段（如適用）已錄製在考試錄音內，並於期間播放音樂。有關詳情亦會記錄在錄音稿內，供試場主任於播放考試內容時參考。考生（包括在獨立考室應考）不可取消有關安排。
- (2) 5 分鐘短暫休息時間開始前及完結時會播放以下指示：

‘現在有 5 分鐘短暫休息時間。考生必須停止作答，並翻轉所有試題答題簿及閱讀材料。考生應留在自己的座位休息。’

（音樂 5 分鐘）

‘短暫休息時間已結束，考生應翻轉試題答題簿及閱讀材料，卷三乙部聆聽部分即將開始。’

All candidates who sit the Listening components of language subjects at special centres (including those taking the examination in their own school) will be given a 5-minute supervised break after completing Part 3A in order to synchronise the time for broadcasting the listening materials of Part 3B. Candidates should abide by the regulations on supervised breaks.

Remarks:

- (1) The 5-minute supervised break and prolonged and/or additional pauses (if applicable) are embedded in the listening contents and music will be played during the break/pauses. Details are also marked on the tapescript for Centre Supervisor's reference during the broadcast of listening material. Candidates (including those accommodated in a single room) are **NOT** allowed to withdraw from the above provision in the listening contents.
- (2) The following announcements will be played before the start and at the end of the 5-minute supervised break:

‘You now have a supervised break of 5 minutes. Stop working now. Please turn over all your question-answer books and Data Files. You should remain in your seats.’

(5 minutes of Greensleeves)

‘This is the end of the supervised break. Please turn over all your question-answer books and Data Files. Paper 3 Part B is about to begin.’

只適用於獲提供較長及／或較多停頓時段的考生

Only applicable to candidates with the provision of prolonged and/or additional pauses

中國語文科 試卷三（聆聽及綜合能力考核）

甲部
閱讀試題、閱讀材料及整理答案時間雙倍（例如宣布是 3 分鐘，考生便有 6 分鐘的時間。）
5 分鐘短暫休息時間
乙部聆聽部分
較長及／或較多停頓時段不適用

註：

有嚴重肢體活動能力障礙及／或嚴重視障（如全失明、使用點字試卷）的考生，可於甲部錄音中間獲額外的停頓時段。

English Language Paper 3 (Listening and Integrated Skills)

Part A	
After situation	1-minute extra <i>Greensleeves</i>
After task instructions	Extra <i>Greensleeves</i> of 30 seconds or 1 minute
Tidy up time	Extra <i>Greensleeves</i> of 30 seconds or 1 minute 2-minute extra <i>Greensleeves</i> at the end of last task
Half way through task	One 30-second <i>Greensleeves</i>
End of tidy up time	5-minute supervised break (<i>Greensleeves</i>)
Listening content in Part B	
After situation and instructions	5-minute extra <i>Greensleeves</i>
In middle of task	One 30-second <i>Greensleeves</i>

Note:

Candidates with severe physical and/or visual disabilities (e.g. blindness, use of braille question papers) may be provided with more prolonged and/or additional pauses.